
Møtereferat                                                                          

 

Møtetittel: Styremøte Nidaros Hockey Bredde (Leangen Ishockeyklubb)  

Møtetid: Onsdag 06.03.2024 kl. 18:00 – 19:15 

Møtested: Teams 

Referent: Ragnhild 

Deltakere:  
Styret: Ragnhild, Hans Martin, Marte, Fredrik og Snorre 

Forfall: Ingen 

 
Faste saker:  
1. Godkjenning av innkalling  
2. Info fra Sportslig (om sportslig er til stede)  

a. Generell info  
b. Istider  
c. Samarbeid i klubb og med andre klubber  
d. Trenerkabal alle alderstrinn  

3. Oppfølgning tidligere saker og godkjenning av referat fra sist møte  
4. Informasjon fra leder  
5. Rekruttering  
6. Jenteansvarlig  
7. Økonomi 
 

Faste saker 

1. Godkjenning av innkalling  Godkjent  

2. Info Sportslig Det sportslige i klubben går sin 
gang. Leder tar ansvar for istider. 
Styret opplever god hjelp fra 
engasjerte trenere og 
støtteapparat i klubben.  

 

3. Oppfølging tidligere saker og 
godkjenning av siste referat 

Ingen oppfølgingssaker 
 

 

4. Informasjon fra leder Det er valg i region og det er 
mange plasser som skal fylles. 
Styret må gjerne gi tilbakemelding 
til Ragnhild om de kommer over 
ønsker til verv i styret/komiteer i 
Region. 

 

5. Rekruttering Ragnhild møtte medlem av 
Håkkihoder i Oslo under 
hockeykamp. De tilbyr seg å ta en 
prat med klubben for å fortelle 
om sitt rekrutteringsarbeid.  
Oppfordrer nytt styre til å følge 
opp dette. 

 



6. Jenteansvarlig Ingen ny info.  

 
 
 

Innmeldte saker 

1. Ny lovnorm for idrettslag Det er kommet ny Lovnorm for 
idrettslag. Styret enstemmig 
vedtar denne. 
 
Fra NIF "Det er ikke nødvendig å 
kalle inn til et ekstraordinært 
årsmøte for å vedta endringer 
som må innarbeides som følge av 
endringer i lovnormen. Styret kan 
selv gjøre dette gjennom et 
ordinært styrevedtak." 

lovnorm-for-idrettslag-
bokmal.docx (live.com) 
 
Legges ut på hjemmeside. Den må 
oppdateres i evt egne vedtak som 
er gjort av klubben på årsmøte. 
Sist oppdatert i 2020. 

Ansvarlig: 
Ragnhild  

2. Trenerutdanning Styret har vært i kontakt med 
Vetle Dalberg i NIHF vedr 
Trenerkursstigen. Han og 
Olympiatoppen sier at kursene må 
være i samsvar med årgangen 
klubben innehar. Trenerkurs 3 er 
en utdanning for trenere på lag 
med utøver 15 år og oppover. Det 
er ikke ønskelig fra NIHF og 
Olympiatoppen dette skal inn i 
breddeklubber sitt treningstilbud, 
da det er elementære ting spillere 
enda ikke har vært gjennom. For å 
ta dette kurset må det utføres 
mange timer i praksis på 
treningsgruppe. Klubben har ikke 
en slik treningsgruppe å utføre 
dette på da våre medlemmer er 
for unge. I samarbeidsavtale med 
Nidaros senior og junior står det 
at vi skal avgi alle spillere ved 
overgang til u15. Styret er enig i at 
kurs må være relevant for 
klubbens årganger. 
Det er kommet inn søknad på 
dette. Fredrik tar dette videre. 

Ansvarlig: 
Fredrik 

3. Budsjett Styret gjennomgår budsjett for 
2024. Det er ønskelig det 
kommenteres med noter for å 
vise hva de enkelte poster gjelder, 
slik at det ikke er rom for 
misforståelser. Fjorårets budsjett 
hadde en utydelighet i beretning 
og samsvarte ikke med poster. 

 

https://view.officeapps.live.com/op/view.aspx?src=https%3A%2F%2Fwww.idrettsforbundet.no%2Fcontentassets%2F16b0f9085a814c55ab2d36bc889bf221%2Flovnorm-for-idrettslag-bokmal.docx&wdOrigin=BROWSELINK
https://view.officeapps.live.com/op/view.aspx?src=https%3A%2F%2Fwww.idrettsforbundet.no%2Fcontentassets%2F16b0f9085a814c55ab2d36bc889bf221%2Flovnorm-for-idrettslag-bokmal.docx&wdOrigin=BROWSELINK


Det settes av en større sum til 
trenerkostander, da vi ser dette 
var for lavt i 2023. Dette inkludere 
interne og eksterne 
trenerkostander. Styret 
oppfordrer nytt sportslig utvalg til 
å lage en økonomisk 
handlingsplan som må godkjennes 
av nytt styre. 
Budsjett enstemmig vedtatt. 

 
 
 
 

 


